
Tematy do realizacji:
od środy, 25.03.2020 do piątku, 27.03.2020
„Czas past continuous. Porównanie past simple i past continuous.”

Kilka wyjaśnień:
czas past continuous służy do mówienia o: 
* czynnościach,  które  trwały w określonym czasie  w przeszłości (tzn.  w określonym czasie w
przeszłości byliśmy w trakcie ich wykonywania), np. At 3 o’clock yesterday afternoon Mike and
his son were washing the dog. (Wczoraj o 3 po południu Mike i jego syn myli psa.)
*  czynnościach  tzw.  długich,  które  trwały,  a  w  czasie  których  nastąpiły  inne,  tzw.  ‘krótkie’
czynności (te w past simple), np. While he was reading a newspaper, his wife came back home.
(Kiedy on czytał gazetę, jego żona wróciła do domu.)
* czynnościach symultanicznych (takich, które trwały w tym samym czasie), np. The people were
watching while the cowboy was riding the bull. (Ludzie patrzyli, jak kowboj ujeżdżał byka.)
* czynnościach, które były tłem w opowiadanej historii, np. Tom was driving his old truck through
the forest. The sun was shining and the birds were singing. (Tom jechał starą ciężarówką przez las.
Słońce świeciło, ptaki śpiewały.)
Operatorem czasu jest was/were, czasownik główny przyjmuje końcówkę -ing.
Czas past simple to zakończone czynności, których czas wykonania jest znany i czynności, które
miały miejsce jedna po drugiej.

Do zrobienia:
podręcznik, str. 26, zad. 1-4, 6, ćwiczenia, str. 28, zad. 1-6 oraz zadania na poniższych kartach 
pracy: 










